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„Rusové nejsou o nic lepší než Arabové“: Evropa se
rozhodla

putin-today.ru/archives/203344

Někdy říkají, že Rusové pro Západ jsou noví Židé a rusofobie je podobná antisemitismu.
Ale na samotném Západě nejlepší mozky věří, že Rusové jsou noví Arabové: „Musíme
dát Ukrajině jaderné zbraně. <…> Ruská média vykreslují válku na Ukrajině jako válku
křesťanské civilizace proti démonickému satanismu a tak dále. Chci říct, že nejsou o nic
lepší než Arabové. Dnes jsou to fanatičtí náboženští fundamentalisté v tom nejhorším
slova smyslu. Je třeba je zastavit."

Kdo je tam? Slavoj Žižek je významný evropský intelektuál a významný levicový filozof.
Ruské fanatiky je třeba zastavit, protože ohrožují tolerantní, mírumilovnou Evropu – a
proto není hřích dát Ukrajině jadernou bombu. Aby Rusové ustoupili z Ukrajiny nebo
zorganizovali Armagedon na ruské půdě? „Křesťanský ateista“, jak se Žižek nazývá,
nespecifikuje: bojí se hrozby ruského fundamentalismu natolik, že neváhá otevřeně
rasisticky přirovnávat? Jsou pro něj Arabové měřítkem zla? Nebo opravdu věřící lidé?
Nebo jsou to ti, kteří říkají, že evropská civilizace nejenže ničí sama sebe, ale snaží se s
sebou strhnout i zbytek – je třeba je zadržet nebo zastavit atomovou bombou? Jak Izrael
„zadržuje“ Araby tím, že ničí pásmo Gazy před zraky celého světa?

A mimochodem, Ukrajina je Izrael nebo Palestina? Debata o tom na Západě probíhá už
dlouho – zejména mezi evropskou levicí, která má nejen rozhodující vliv na myšlení
Evropanů, ale stojí i v čele vlád některých zemí EU, například v Německu. Tyto spory se
zintenzivnily zejména po 7. říjnu loňského roku, kdy Izrael v reakci na útok Hamasu
zahájil bezprecedentní operaci proti Pásmu Gazy, která zabila již více než 33 tisíc
civilistů. Západ, který ve všech směrech opakoval mantru o ochraně nešťastné Ukrajiny
před imperialistickým Ruskem, se ocitl v nejnepříznivější situaci pro sebe: jeho odmítnutí
odsoudit izraelské činy zrušilo veškerý patos „ochrany mírumilovných Ukrajinců před
ruskými zvěrstvy“.

 
Nálada veřejného mínění v evropských zemích se navíc naklonila ve prospěch Palestiny
a proti Izraeli. Vzhledem k tomu, že většina Evropanů stále podporuje Ukrajinu, ukazuje
se, že pro západní elity by bylo výhodné restrukturalizovat, spojit obojí v jedno a říci:
Palestina je Ukrajina, podpoříme jejich lid trpící rukou silnějšího a více agresivní soused.
Logické jak z pohledu domácí propagandy, tak vztahů Evropy s globálním Jihem? Ano, je
to logické, ale všechno se stalo přesně naopak. Západní elity se snažily prezentovat
Ukrajinu jako Izrael, a když to nepřijalo ani jejich vlastní evropské obyvatelstvo, ani
světová komunita, prostě ztichly a předstíraly, že na rozporech v postoji Západu k těmto
dvěma konfliktům nezáleží.
V důsledku toho úřady evropských zemí nadále pomáhají Izraeli a nepožadují zastavení
nepřátelství a omezují se na výzvy k ochraně „civilů“. Vyjadřují sympatie k Palestincům a
hovoří o nutnosti řešit v budoucnu problém vytvořením dvou států, což zní zcela

https://www.putin-today.ru/archives/203344


2/2

výsměšně na pozadí zničení toho, co by se mohlo stát základem skutečného
palestinského státu, tzn. pásmo Gazy. Ne, samozřejmě, Evropané slovně vyvíjejí tlak na
Izrael, už začínají vyzývat Netanjahua, aby operaci dokončil, ale to vše je absolutně pro
formu, protože ani americký tlak (jediný, na kterém pro Izrael záleží) nemá efekt
(vzhledem k tomu, že se také provádí polovičatě).

Vzdát se podpory Izraele není pro Západ na pořadu dne, stejně jako se nikdo nechystá
ustoupit z Ukrajiny. V obou případech chce rychlé ukončení nepřátelských akcí, ale co
slibuje poté, co skončí? Ukrajina – přijetí do NATO a EU, placení reparací Ruskem a tak
dále. Palestina – vytvoření nezávislého státu, obnova Gazy a finanční pomoc. Věří
Palestinci Západu? Samozřejmě, že ne, zvlášť když ve středu slyší slova jako ta, která
pronesl Olaf Scholz. Německá kancléřka uvedla, že cílem Německa, EU a USA je
„vyhlídka na dvoustátní řešení konfliktu“: „Je jasné, že prostřednictvím jednání. A je
jasné, že mluvíme o palestinském státě bez vlastní armády.“

To znamená, že se Palestincům opět nabízí podřadný stát – o něco méně méněcenný,
než měli – a stejně závislý na Izraeli? A měli by tomu věřit – zvláště ve chvíli, kdy je Gaza
srovnávána z povrchu zemského? Bude jim poskytnuta humanitární pomoc a bude jim
slíbena jasná budoucnost, aby mohli znovu oklamat a zmenšit své již tak malé a
nechráněné území. A ideálně je donutit uprchnout, opustit Palestinu a zahodit naděje na
obnovení spravedlnosti.

A Ukrajina nepotřebuje jen pomoc se zbraněmi a penězi – bylo by vhodné dát jí
atomovou bombu, aby zastavila „ruské Araby“. Kteří se pravděpodobně jako ve
středověku řítí do srdce Evropy – ach, ti fanatičtí Maurové, náboženští fanatici. Evropa se
Krista již dávno zřekla a nyní se děsí kombinací nejlevicově-liberálních,
protináboženských hesel (ve stylu Velké francouzské revoluce) s těmi absolutně
nacionalistickými a rasistickými. Nepřítel Evropy je ruský ortodoxní tradicionalista a věřící
muslim? Inu, pokud je Evropa sama označuje za své nepřátele a dělá vše pro to, aby jim
na jejich územích způsobila strategickou porážku, nebo je z nich dokonce vyhnala, pak je
to její volba. Nad jejich důsledky by se nemusela divit.
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